

# Majlis Khatam rai bakal graduan UNISSA

Berita dan Foto : Saerah Haji Abdul Ghani

**BANDAR SERI BEGAWAN,** Khamis, 13 September. - Seramai 151 bakal graduan Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) menyertai Majlis Khatam Al-Quran dan Doa Kesyukuran bersempena dengan Hafal Al-Takharrij UNISSA Ke-8, bertempat di Dewan Auditorium UNISSA, di sini.

Bakal-bakal graduan terdiri daripada 51 mahasiswa dan 100 mahasiswi dari Program Sarjana Muda, Program Diploma dan Program Peningkatan.

Hadir selaku tetamu kehormat majlis, Menteri Pendidikan, Yang Berhormat Dato Seri Setia Awang Haji Hamzah bin Haji Sulaiman.

Acara dimulakan dengan bacaan Surah Al-Fatihah dipimpin oleh tetamu kehormat, diikuti dengan bacaan peserta bakal graduan yang bermula dari Surah Adh-Dhuha hingga Surah An-Nas.

Majlis diteruskan dengan bacaan Takthim oleh para mahasiswa diikuti bacaan Doa Khatam oleh

salah seorang Graduan Program Sarjana Muda Syariah (Fiqh dan Usul), Awang Adee Aiman bin Haji Muhiidin.

Acara diteruskan dengan Penyerahan Sijil Khatam Al-Quran kepada para graduan, disampaikan oleh tetamu kehormat diiringi dengan percembahan Dikir Marhaban.

Majlis diakhiri dengan bacaan Doa Kesyukuran sempena tamat pengajian para graduan di UNISSA dibacakan oleh Graduan Sarjana Muda Bahasa Arab, Awang Muhammad Arif bin Haji Johari.

Kehadiran para ibu bapa graduan yang terlibat pada majlis ini juga menambah kemeriahan suasana dan sententunya, kegembiraan itu amat dirasai dengan pencapaian yang diperolehi, bukan hanya dalam bidang akademik malahan juga dalam bidang kerohanian.

Majlis bertujuan bagi menzahirkan rasa kesyukuran setelah mengikuti pengajian di



**MENTERI Pendidikan, Yang Berhormat Dato Seri Setia Awang Haji Hamzah bin Haji Sulaiman (lma, kanan) hadir selaku tetamu kehormat pada Majlis Khatam Al-Quran dan Doa Kesyukuran bersempena dengan Hafal Al-Takharrij Universiti Islam Sultan Sharif Ali Ke-8.**

universiti tersebut, di samping menjunjung hasrat Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam untuk menjadikan Negara Brunei Darussalam sebagai sebuah Negara Zikir.

Selain itu, majlis ini juga adalah sebagai pembudayaan dalam pembacaan Al-Quran di kalangan para mahasiswa, mahasiswi agar

dijadikan amalan sepanjang hayat, apatah lagi dengan amalan pembacaan Al-Quran itu akan membawa ke arah kesempurnaan akhlak yang mulia.

Majlis merupakan salah satu acara tradisi tahunan yang diungkuhkan oleh Bahagian Hal Ehwal Pelajar dengan kerjasama Penyelaras Aktiviti Keagamaan bagi menyemarakkan menjelang Sambutan Hafal Al-Takharrij UNISSA.

Juga hadir, Timbalan Menteri Pendidikan, Yang Mulia Datin Seri Paduka Dr. Hajah Romainah binti Haji Mohd. Salleh, Rektor UNISSA, Dr. Haji Norfarin bin Haji Zainal, Setiausaha Tetap (Pengajian Tinggi) Kementerian Pendidikan, Dr. Haji Azman bin Ahmad, Timbalan Setiausaha Tetap Kementerian Pendidikan, Nadia Lee Siew Hoon binti Abdullah dan Pengarah-pengarah Kementerian Pendidikan.

## Perbaiki diri dengan mengutamakan akhirat



**MENTERI Perhubungan, Yang Berhormat Dato Seri Setia Awang Abdul Muttalib bin Pehin Orang Kaya Seri Setia Dato Paduka Haji Mohammad Yusof (empat, kiri) hadir selaku tetamu kehormat pada Majlis Sambutan Awal Tahun Baharu Hijrah 1440 anjuran Kementerian Perhubungan.**

**BANDAR SERI BEGAWAN,** Khamis, 13 September. -Dalam memcuh awal Tahun Baharu 1440 Hijrah, umat Islam perlu memperbaharui iman, takwa dan memperbaiki diri dengan

mengutamakan akhirat, supaya mendapat barakah dan rahmat daripada Allah dan terhindar daripada akhlak yang tidak elok.

Demikian ceramah khas bertajuk 'Akhirah First' yang disampaikan

oleh Da'ie bertauliah Majlis Ugama Islam Brunei, Awang Muhammad Fatin Abdul Rahman bin Kilfi di Majlis Sambutan Awal Tahun Baharu Hijrah 1440 anjuran Kementerian Perhubungan yang

Berita dan Foto : Mohamad Azmi Awang Damit

berlangsung di Dewan Amar Pahlawan.

Beliau juga antara lain menyentuh mengenai keinginan manusia untuk menjadi yang terbaik dalam semua aspek kehidupan, dengan mendahulukan amalan-amalan bagi menuju akhirat.

Hadir selaku tetamu kehormat di majlis tersebut ialah Menteri Perhubungan, Yang Berhormat Dato Seri Setia Awang Abdul Muttalib bin Pehin Orang Kaya Seri Setia Dato Paduka Haji Mohammad Yusof.

Turut hadir, Setiausaha Tetap Kementerian Perhubungan, Awang Haji Azhar bin Haji Ahmad; Timbalan Setiausaha Tetap Kementerian Perhubungan, Dr. Awang Haji Supry bin Haji Awang Ladi, pengarah-pengarah, ketua-ketua jabatan dan pegawai serta kakitangan Kementerian

Perhubungan, jabatan-jabatan dan pihak-pihak berkuasa di bawahnya.

Majlis dimulakan dengan bacaan Surah Al-Fatihah diikuti dengan ucapan alu-aluan daripada Pemangku Pengarah Pentadbiran dan Perkhidmatan Kementerian Perhubungan, Awang Abdul Ghani bin Haji Othman selaku pengerusi bersama majlis.

Majlis turut diselenggarakan dengan Dikir Marhaban bagi meraikan kepulangan jemaah haji, yang terdiri daripada pegawai dan kakitangan Kementerian berkenaan.

Sambutan ini bukan sahaja sebagai majlis perkongsian ilmu agama, tetapi juga bertujuan untuk mengeratkan silaturahim antara warga Kementerian Perhubungan dan jabatan-jabatan serta pihak-pihak berkuasa di bawahnya.

## Negara tuan rumah Sidang MASTERA

Oleh : Haniza Abdul Latif  
Foto : Pg. Amirulnizam Pg. Haji Mohd. Ali

**BANDAR SERI BEGAWAN,** Khamis, 13 September. - Negara Brunei Darussalam menjadi tuan rumah bagi Sidang Ke-24, Majlis Sastera Asia Tenggara (MASTERA) yang berlangsung selama dua hari bermula 14 September hingga 15 September.

Sehubungan itu, Majlis Pembukaan sidang tersebut diadakan di Hotel Antarabangsa Rizqun, Gadong, di sini.

Pembukaan sidang tersebut dihadiri oleh ketua-ketua perwakilan dari anggota MASTERA, iaitu Pemangku Pengarah Dewan Bahasa dan Pustaka, Dayang Hajah Sariyani binti Haji Ishak, selaku Pengerusi MASTERA Brunei Darussalam; Kepala Pusat Pengembangan dan Perlindungan Bahasa, Indonesia, Dr. Hurip Danu Ismadi, selaku Pengerusi MASTERA Indonesia;

Ketua Pengarah Dewan Bahasa dan Pustaka, Malaysia, Datuk Haji Abdul Adzis bin Abas, selaku Pengerusi MASTERA Malaysia; dan Timbalan Pengerusi Majlis Bahasa Melayu Singapura, Profesor Madya Dr. Hadijah binti Rahmat, selaku Pengerusi MASTERA Singapura.

Pemangku Pengarah Dewan Bahasa dan Pustaka dalam ucapannya antara lain mengalu-alukan kehadiran perwakilan dan delegasi Indonesia, Malaysia dan Singapura ke Negara Brunei Darussalam, sebuah negara yang dikenali sebagai sebuah negara yang aman, *Abode of Peace* atau dikenali sebagai The Tiny Kingdom of Borneo sebuah negara kecil yang hanya berkeluasan 5,765km per segi dan hidup di bawah payung



**PEMANGKU Pengarah Dewan Bahasa dan Pustaka, Dayang Hajah Sariyani binti Haji Ishak, selaku Pengerusi Majlis Sastera Asia Tenggara (MASTERA) Brunei Darussalam bersama ketua-ketua perwakilan dari anggota MASTERA hadir pada Majlis Pembukaan Sidang MASTERA Ke-24.**

Melayu Islam Beraja.

Antara yang dibincangkan semasa pembukaan sidang tersebut ialah, meneliti jadual dan agenda

Sidang Ke-24 MASTERA, di samping itu membincangkan perkara-perkara yang berbangkit dalam Keputusan Umum

Sidang Ke-23 MASTERA yang diadakan di Jakarta, Indonesia pada 13 September hingga 14 September 2017.